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The ultimate collection of Weegee's shocking tabloid photographs, from the ultimate
tabloid city. 

For Naked City, his first collection, Weegee cruised the streets of 1940s New York in the
wee hours in search of the sensational. Lewd, louche, licentious but always brimming
with life (except when brimming with death), Weegee's photographs have endured
decades of modern art criticism and are again enjoying a much-deserved cult revival. 
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Weegee is a genius!

-----------------------------
@2019-04-06 11:54:56

-----------------------------
at ICP, 2012/08/30 Weegee had his first exhibition at the Photo League in 1941 and
published his first monograph Naked City in 1945.

-----------------------------
今天是受考纹痕内嵌的舔猫

-----------------------------
candid photography, capturing secret moments of NYC

-----------------------------
【3.21】让我联想到劳伦斯•布洛克笔下的马修•斯卡德系列小说，他们呈现的是浮华
背后的纽约，充斥着酒精、手枪、肮脏的街道、拥挤的人群……与喧闹的白天形成对比
的是寂静下酝酿着轶事和罪恶的夜晚。劳伦斯•布洛克被称作“纽约犯罪风景的吟游诗
人”，用摄影机记录的Weegee又何尝不是？他的影像和随笔，都透出对纽约满满的爱
啊。

-----------------------------
NYC

-----------------------------
另一个仿佛超越了现实的现实世界。美中不足就是太短了。另外维基是怎么做到偶遇这
么多突发事件的？称奇

-----------------------------
NYC at Tokyo art bookstore

-----------------------------
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书评
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